

《单词百科:forcefully是什么意思?forcefully怎么发音?forcefully的解释和用法》

英语单词forcefully是什么意思?forcefully怎么读?forcefully怎么发音?简答网为您整理了forcefully的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



forcefully怎么读

forcefully的读音:[ˈfɔːsfəli]

forcefully的意思

1、adv.强有力地;

forcefully的近义词

1、**cogently** adv.痛切地，中肯地;

2、**convincingly** adv.信服地，有说服力地;

- 3、**dynamically** [计] 动态的;
- 4、**insistently** adv.坚持地, 强求地;
- 5、**persuasively** adv.口才好地;令人信服地;

forcefully的双语例句

- 1、He argued forcefully and convincingly that they were likely to bankrupt the budget.
他坚持认为他们可能会突破预算, 而且理由非常有说服力。
- 2、Consternation erupted as the three quickly and forcefully dismissed the idea.
就跟炸开窝一样,三个人马上表明态度,反对这种观点。
- 3、He spoke forcefully to the President about the Chrysler situation.
他以有说服力的言词向总统诉说了克莱斯勒公司的景况。
- 4、Daytime television tended to remind her too forcefully of her own situation.
日间电视节目往往使她深刻地认识到自身的境况。
- 5、The two preachers who spoke at the inauguration put it more forcefully.
在就职典礼上发言的两位牧师说的更加有力。
- 6、His friends did not agree and so they forcefully began stealing things.
他的朋友们并不赞同,开始强行偷盗。
- 7、As an academic, Mr Bernanke argued forcefully against targeting asset prices.
作为学院派人物,伯南克先生激烈地反对将目标针对资产价格。
- 8、Basketball To shoot (the ball) forcefully and dramatically into the basket.
把 (篮球) 有力地并有戏剧性地投进篮筐里。
- 9、Along with giving a gas moves from the mouth forcefully exhaled.
随着打哈欠的动作一股气体有力地 from 嘴巴呼出。

10、Prosecutors articulated so forcefully by the end of the speech.

检察官铿锵有力地结束了发言.

11、But the study of their observations had been forcefully driven under-ground.

不过,研究他们的意见,有力地推动了下地面.

12、She denied the accusation with some warmth, ie strenuously , forcefully.

她有些激动,竭力否认这一指责.

13、Irene was bitterly unhappy and proved it forcefully.

艾林非常不快,并用暴力表现出来.

14、During the discussion he spoke forcefully.

讨论当中,他言辞激烈.

15、When doing so, the globe is pulled under warmer air, suddenly forcefully.

当这样做的时候,全球会突然猛力地处于更加暖和的空气之下.

以上是简答网为您整理的forcefully怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多

关于forcefully

的用法、forcefully的释义、f

orcefully的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/forcefully>